

EU4Dual Annual Conference: Matchmaking Event (April 22, 2026 in Heilbronn)

Food Systems of the Future – Your Chance to Actively Shape Innovation!

Would your company like to promote sustainable food, new business models or digital solutions? Then the Future Foods Partnership is your stage for innovation and growth!

The Challenge:

Europe's food systems are facing enormous challenges:

- Unhealthy diets and rising hunger
- Climate-related disruptions and environmental pollution
- Growing social inequalities
- Fragmented supply chains and slow political responses

Many stakeholders – from production through processing to consumption – are still not sufficiently connected. This prevents sustainable solutions and slows down innovation.

The Vision:

Imagine your company developing new healthy food products, designing sustainable packaging, digitalizing supply chains, or engaging in regional food initiatives. Together with researchers, public authorities, and other companies, you create resilient, circular, and fair food systems for Europe.

What is being funded?

Within the Future Foods Partnership, projects are sought that address the following aspects:

- **Nutrition:** Development and marketing of sustainable, healthy foods; promotion of nutrition education and behavior change.
- **Processing:** Circular processes, innovative packaging, fair and transparent supply chains, and resource-efficient logistics.
- **Networking:** Digitalization of processes, platforms for stakeholder engagement, and regional or territorial approaches.
- **Governance:** Development and implementation of participatory, data-based, and adaptive policy models for a just and sustainable transformation.

Your Concrete Opportunities for Participation:

- **Innovation Partner:** Co-develop new products, packaging, or digital services together with researchers.
- **Pilot User:** Test sustainable solutions in your production or supply chain and provide feedback on their practical applicability.
- **Network Builder:** Engage in regional initiatives and connect with other actors along the value chain.
- **Data and Process Innovator:** Use digitalization to increase transparency, efficiency, and sustainability in your processes.

Take this opportunity to make your company future-ready!

Join the matchmaking event and become part of a European success story.

EU4Dual Jahreskonferenz: Matchmaking Event (22. April 2026 in Heilbronn)

Ernährungssysteme der Zukunft – Ihre Chance Innovationen aktiv mitzugestalten!

Sie möchten als Unternehmen nachhaltige Lebensmittel, neue Geschäftsmodelle oder digitale Lösungen vorantreiben? Dann ist die Future Foods Partnership Ihre Bühne für Innovation und Wachstum!

Die Herausforderung:

Europas Ernährungssysteme stehen vor enormen Herausforderungen:

- Ungesunde Ernährungsweisen und steigender Hunger
- Klimabedingte Störungen und Umweltbelastungen
- Wachsende soziale Ungleichheiten
- Fragmentierte Lieferketten und langsame politische Reaktionen

Viele Akteure – von der Produktion über die Verarbeitung bis zum Konsum – sind noch zu wenig vernetzt. Das verhindert nachhaltige Lösungen und bremst Innovationen aus.

Die Vision:

Stellen Sie sich vor, Ihr Unternehmen entwickelt neue, gesunde Lebensmittelprodukte, gestaltet nachhaltige Verpackungen, digitalisiert Lieferketten oder bringt sich in regionale Ernährungsinitiativen ein. Gemeinsam mit Forschung, Behörden und anderen Unternehmen schaffen Sie resiliente, zirkuläre und faire Ernährungssysteme für Europa.

Was wird gefördert?

Im Rahmen der Future Foods Partnership werden Projekte gesucht, die folgende Aspekte addressieren

- **Ernährung:** Entwicklung und Vermarktung nachhaltiger, gesunder Lebensmittel, Förderung von Ernährungsbildung und Verhaltensänderungen.
- **Verarbeitung:** Kreislauffähige Prozesse, innovative Verpackungen, faire und transparente Lieferketten, ressourcenschonende Logistik.
- **Vernetzung:** Digitalisierung von Prozessen, Plattformen für Stakeholder-Engagement, regionale und territoriale Ansätze.
- **Steuerung:** Entwicklung und Umsetzung partizipativer, datenbasierter und adaptiver Politikmodelle für eine gerechte und nachhaltige Transformation.

Ihre konkreten Beteiligungsmöglichkeiten:

- **Innovationspartner:** Entwickeln Sie gemeinsam mit Forschenden neue Produkte, Verpackungen oder digitale Services.
- **Pilotanwender:** Testen Sie nachhaltige Lösungen in Ihrer Produktion oder Lieferkette und geben Sie Feedback zur Praxistauglichkeit.
- **Netzwerkgestalter:** Bringen Sie sich in regionale Initiativen ein und vernetzen Sie sich mit anderen Akteuren entlang der Wertschöpfungskette.
- **Daten- und Prozessinnovator:** Nutzen Sie Digitalisierung, um Transparenz, Effizienz und Nachhaltigkeit in Ihren Prozessen zu steigern.

Nutzen Sie die Chance, Ihr Unternehmen zukunftsfähig aufzustellen!

Kommen Sie zum Matchmaking und werden Sie Teil eines europäischen Erfolgsprojekts.